
Åseda Hembygdsförening styrelsemötesprotokoll fört den 3/5 2016 i Mörtelek i Karins 

Stuga.

Närvarande: Lisbet Bengtsson, Krister Pettersson, Karl-Erik Karlsson, Sven-Ivar 

Svensson, Conny Olofsson och Tommy Bengtsson. Berit Gustavsson med från § 6.

1. Ordförande Krister Pettersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Dagordningen lästes igenom och godkändes.

3. Till protokolljusterare för dagens möte valdes Karl-Erik Karlsson.

4. Föregående mötesprotokoll. Lisbet föredrog förra mötets protokoll. Detta 

godkändes och lades till handlingarna.

5. Ekonomisk rapport. April månad inkomster 1300:-. Medlemsavgifter. Utgifter 

2078:-. Minus 778:-. Just nu har vi 199 medlemmar.

6. Byavandring Badeboda 18/5. Vi samlas på Kyrkbacken 17.30 och samåker till 

Tovers. Marie och Nils-Magnus Tover och Ann-Louise Nelson visar oss runt. 

Pannkakan intar vi hos Tovers. Vi ska spela in så att vi kan dokumentera det. 

Kolla med Svea och Mariana om att göra pannkakor.

7. Vård och underhåll. Taket på smedjan. Virke finns sågat. Krister ska höra med 

Combiplåt om de kan sponsra med fotplåt. Taktegel finns. Dra ihop 

Horsagärdeladugården. Gärdsgården vid Horsagärdestugan är riven. Samla ihop 

och släng. Finns lite mera runt i parken som behöver slängas. Laga grinden. Sven-

Ivar kontaktar Björn Landqvist och hör om han kan titta på den. Det behöver 

byggas ett spånhus. En kollåda i smedjan.

8. Övriga frågor. Intervjua intressanta personer så att vi kan bevara historierna till 

eftervärlden. Det är bråttom eftersom de kan börja falla ifrån. Ett samarbete med 

Sultankaffe funderar vi på. Kanske sälja deras kaffe och te i Handelsboden. Flytta 

på anslagstavlan. Sven-Ivar pratar med Bengt-Göran Birgersson. Viktigt att vi har 

de senaste protokollen utlagda på hemsidan.

9. Nästa möte blir torsdagen den 26/5 kl. 18.30 i Karins Stuga.

10. Mötet avslutades med fika som Conny försåg oss med.

Sekreterare Ordförande Justerare

Lisbet Bengtsson Krister Pettersson Karl-Erik Karlsson


